
 

RADA GMINY 

   ROGOWO 

 

 

Protokół Nr LX/2024 

z LX sesji Rady Gminy Rogowo  

data posiedzenia: 26 marzec 2024r.  

miejsce posiedzenia: Sala Gminnego Domu Kultury w Rogowie przy ul. Kościelnej 4a 

godzina otwarcia i zamknięcia: 1200 do 1534 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LIX sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym wraz z informacją  

o realizacji uchwał. 

5. Zapytania radnych do informacji o której mowa w pkt 4. tj. „Sprawozdania z działalności Wójta Gminy 

w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji uchwał”. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego o pracy Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, 

 obejmujące sprawozdania Przewodniczących o pracy komisji. 

7. Sprawozdanie z działalności za 2023 r.: 

a) Rady Gminy, 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, 

d) Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku Publicznego, 

e) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, 

f) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

8. Podsumowanie kadencji Wójta i Rady Gminy 2018-2024 oraz wystąpienia zaproszonych  

gości. 

9. Podsumowanie rewitalizacji. 

10. Podjęcie uchwały nr LX/443/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 r. o zmianie uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2024 r. 

11. Podjęcie uchwały nr LX/444/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 r. o zmianie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogowo na lata 2024-2032. 

12. Podjęcie uchwały nr LX/445/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przekazania w 2024 r środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Policji w Bydgoszczy z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu służbowego 

nieoznakowanego z przeznaczeniem dla policjantów służby kryminalnej  Komisariatu Policji w 

Janowcu Wielkopolskim. 

13. Podjęcie uchwały nr LX/446/2024 Rady Gminy z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż działki nr 863/3 położonej w Rogowie na rzecz dotychczasowego użytkownika 

wieczystego. 

14. Wolne głosy i wnioski.  

15. Zakończenie. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Wykaz głosowań 

 

1. Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z LIX sesji Rady Gminy Rogowo w wersji wyłożonej do 

wglądu. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

2. Głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdań z działalności Rady Gminy Rogowo w wersji 

wyłożonej do wglądu. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

3. Głosowanie w sprawie przyjęcia Sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Gminy Rogowo w 

wersji wyłożonej do wglądu. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

4. Głosowanie nad wnioskiem w sprawie odczytywania uchwał w wersji skróconej. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

5. Głosowanie nad podjęciem uchwały nr LX/443/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 

r. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2024 r. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

6. Głosowanie nad podjęciem uchwały nr LX/444/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 

r. o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogowo na lata 2024-2032. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 



 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert;  

PRZECIW - 0 -WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

7. Głosowanie nad podjęciem uchwały nr LX/445/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 

r. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przekazania w 2024 r środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji w Bydgoszczy z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu 

służbowego nieoznakowanego z przeznaczeniem dla policjantów służby kryminalnej Komisariatu 

Policji w Janowcu Wielkopolskim. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

8. Głosowanie nad podjęciem uchwały nr LX/446/2024 Rady Gminy z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 863/3 położonej w Rogowie na rzecz dotychczasowego 

użytkownika wieczystego. 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Bugajny Leszek; Ciesielski Stanisław; Czerwiński Wojciech ; Fedejko Stefan; Górka 

Zygmunt ; Hanczewski Roman; Kawka Ryszard; Kośmider Dariusz ; Marciniak Julita; Pechman 

Aleksander; Rybarczyk Kazimierz; Rychlewski Kazimierz; Szymański Artur ; Wódczak Robert; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

 

 

Przebieg sesji 

 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 14 /Wg załączonej listy obecności/ 

Sesji przewodniczył     – Dariusz Kośmider   - Przewodniczący Rady Gminy 

                  – Anna Łukaszewska  - Protokolant 

  

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

Wójt Gminy – Tomasz Michalczak 

Skarbnik Gminy  - Wioletta Nowakowska 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rogowie – Maria Machaj- Socha 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gościeszynie – Zbigniew Jodełko 

Dyrektor Gminnego Przedszkola w Rogowie – Beata Kabacińska 

Dyrektor Gminnego Domu Kultury – Anna Jarecka 

Kierownik SAPOK- Roman Bereźnicki  

Kierownik GOPS- Mariola Kuchcińska 

Kierownik Gminnej Biblioteki – Alina Rogowa 

Adwokat – Krzysztof Niespodziński 

Starosta Żniński - Zbigniew Jaszczuk, 

Przewodnicząca Rady Powiatu Żnińskiego - Józefa Błajet,  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żnińskiego – Paweł Koperski 

Radny Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego – Wojciech Szczęsny 

Koordynator Rewitalizacji – Anna Mówińska 

Sołtysi Gminy Rogowo: Tadeusz Cieniawa, Mirosława Derezińska, Edyta Golczyk, Zdzisława Wekwert 

 

Ad.1. 



 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy, który powitał przybyłych na sesję radnych, Wójta 

Gminy Rogowo Pana Tomasza Michalczaka, Radnego Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 

Starostę Żnińskiego Zbigniewa Jaszczuka, Przewodniczącą Rady Powiatu Żnińskiego Józefę Błajet, 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Żnińskiego Pawła Koperskiego, Skarbnik Gminy Wiolettę 

Nowakowską, Adwokata Krzysztofa Niespodzińskiego, dyrektorów szkół i kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz sołtysów. 

Kontynuując prowadzący obrady stwierdził, że w sesji na 15 radnych udział bierze 14 i jest ona władna  

do podejmowania uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad LX sesji Rady Gminy Rogowo został 

opublikowany w Systemie Rada oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Rogowo,  

o czym radni zostali poinformowani drogą elektroniczną. Kontynuując zapytał czy radni mają uwagi i inne 

propozycje do porządku obrad.  

Nikt nie wniósł propozycji zmian do porządku obrad. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z LIX sesji Rady Gminy Rogowo został wyłożony 

do wglądu radnych przed sesją, a także opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

Rogowo. Kontynuując  zwrócił się do radnych z zapytaniem czy czytać protokół, czy przyjmują  w wersji 

wyłożonej do wglądu. Radni wyrazili zgodę, aby protokołów nie czytać i jednogłośnie przyjęli w wersji 

wyłożonej do wglądu /14 za/. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji 

uchwał. 

W okresie międzysesyjnym Wójt Gminy uczestniczył w następujących spotkaniach: 

-28.02.2024 r. brał udział w gminnych eliminacjach konkursu pn. Wiedzy o samorządzie terytorialnym  

w Gminnym Domu Kultury w Rogowie; 

-01.03.2024 r. uczestniczył w spotkaniu dot. ewentualnych możliwości powstania farm wiatrowych na terenie 

Gminy Rogowo; 

-03.03.2024 r. brał udział w zakończeniu turnieju hokeja Mistrzostw Polski Juniora Młodszego na Hali 

Sportowej w Rogowie. Tego samego dnia  uczestniczył w zakończeniu turnieju tenisa stołowego w Lubczu. 

-od 04.03.2024 r. do 06.03.2024 r. brał udział w IX Europejskim Kongresie Samorządów w Mikołajkach; 

-08.03.2024 r. uczestniczył w Dniu Kobiet zorganizowanym przez Panią Sołtys Rogowa wraz z Koło 

Gospodyń Wiejskich na Hali Sportowej w Rogowie; 

-09.03.2024 r. brał udział w Dniu Kobiet zorganizowanym przez Sołectwa Mięcierzyn, Grochowiska 

Szlacheckie, Gałęzewo i Cotoń; 

-11.03.2024 r. uczestniczył w spotkaniu z sołtysami z okazji Dnia Sołtysa. Była to okazja do podziękowań za 

współpracę oraz życzeń dalszej, dobrej współpracy. W tym samym dniu brał udział w rozstrzygnięciu  

i wręczaniu nagród w kolejnym plebiscycie na najlepszego Sportowca Pałuk organizowanym  

przez Tygodnik Pałuki; 

-14.03.2024 r. uczestniczył w oficjalnym przekazaniu pomieszczeń na potrzeby Klubu HDK PCK  „Strażak” 

w Rogowie; 

-16.03.2024 r. brał udział w Dniu Kobiet organizowanym przez kolejne sołectwa Lubcz, Gościeszyn, Izdebno, 

Niedźwiady; 

-18.03.2024 r. uczestniczył w zebraniach sprawozdawczych jednostek OSP Skórki, OSP Grochowiska Księże, 

OSP Złotniki. Tego samego dnia brał udział w wiejskim zebraniu w Złotnikach. 

-19.03.2024 r. uczestniczył w kolejnych zebraniach sprawozdawczych jednostek OSP Gościeszyn, OSP 

Cegielnia i OSP Mięcierzyn. 

-20.03.2024 r. brał udział w kolejnej edycji prezentacji stołów wielkanocnych, które odbyły się w Gąsawie. 

-21.03.2024 r. uczestniczył w spotkaniu podsumowującym działalność Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Rogowie; 

-22.03.2024 r. brał udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Rogowo; 

-23.03.2024 r. uczestniczył w uroczystym przekazaniu wozu strażackiego dla OSP Rogowo połączonym ze 

ślubowaniem adeptów Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej. W tym samym dniu w zastępstwie Marcin Nitka 



 

brał udział w Dniu Kobiet orgaznizowanym przez sołectwo Czewujewo a Pani Skarbnik uczestniczyła 

w wystawie fotograficznej pn. Lubcz Dawniej połączoną z muzycznym występem. 

Następnie Wójt przedstawił informacje dot. przeprowadzonych postępowań przetargowych. Dnia 14 lutego 

2024 r. Gmina Rogowo ogłosiła postępowanie przetargowe prowadzone w trybie podstawowym z 

fakultatywnymi negocjacjami zgodnie  z art. 275 pkt. 2 ustawy Prawo zamówień publicznych na zadanie: 

„Budowa żłobka w Rogowie. Termin składania  ofert upłynął dnia 4 marca 2024 r. Do dnia składania ofert do 

wpłynęło 11 ofert. Dnia 19 marca 2024 r. unieważniliśmy postępowanie przetargowe, gdyż postępowanie 

obarczone było niemożliwą do usunięcia wadą uniemożliwiającą zawarcie niepodlegającej unieważnieniu 

umowy w sprawie zamówienia publicznego. Dnia 1 marca 2024 r. Gmina Rogowo ogłosiła  postępowanie 

przetargowe prowadzone w trybie podstawowym z fakultatywnymi negocjacjami zgodnie z art. 275 pkt. 2 

ustawy Prawo zamówień publicznych na zadanie: „Modernizacja boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w miejscowości Gościeszyn. Termin składania  ofert upłynął dnia 18 marca 

2024 r. Do dnia składania ofert wpłynęło 10 ofert. Do dnia dzisiejszego trwa procedowanie postępowania 

przetargowego. Dnia 19 marca 2024 r. Gmina Rogowo ogłosiła  drugie postępowanie przetargowe 

prowadzone w trybie podstawowym z fakultatywnymi negocjacjami zgodnie  z art. 275 pkt. 2 ustawy Prawo 

zamówień publicznych na zadanie: „Budowa żłobka w Rogowie”. Termin składania ofert upływa dnia  

3 kwietnia 2024 r. Kolejno Wójt poinformował o postępowaniach przetargowych poniżej kwoty  

130 000,00 zł. Dnia 4 marca 2024 r. Gmina Rogowo  ogłosiła postępowanie na zadanie: Wykonanie usługi w 

zakresie pełnienia nadzoru inwestorskiego – (branża konstrukcyjno – budowlana) w zadaniu pn.: 

„Modernizacja boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w miejscowości 

Gościeszyn”. Termin składania ofert upłynął dnia 12 marca 2024 r. do godz. 10:00. Wpłynęło 8 ofert. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: Biuro Usług Inwestycyjno – Inżynierskie „PROSTA PROJEKT” Rafał 

Ślusarski ul. Kielecka 37, 26-020 Chmielnik na kwotę 8 979,00 zł brutto. Umowa z w/w firmą została 

podpisana dnia 13 marca 2024 r. Dnia 11 marca 2024 r. Gmina Rogowo ogłosiła postępowanie na zadanie 

„Remonty cząstkowe dróg gminnych na terenie Gminy Rogowo”. Termin składania ofert upłynął dnia  

19 marca 2024 r. do godz. 10:00. Wpłynęły 2 oferty. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: P.P.H.U.T. BE-

DROGS Zenon Budziak ul. Okrężna 13, 88-400 Żnin na kwotę 50 430,00 zł brutto. Umowa z w/w firmą 

została podpisana dnia 21 marca 2024 r. Kontynuując Wójt opowiedział o działaniach na drogach. Trwa 

przebudowa drogi gminnej relacji Niedźwiady – Szkółki, Niedźwiady – Dziadkówko oraz Szkółki – 

Niedźwiady. Za chwilę rozpoczną się prace przy przebudowie dróg wewnętrznych w Złotnikach oraz przy 

przebudowie ulicy Polnej i Topolowej w Rogowie. Wójt wspomniał również, że rozpoczęto dostawę 110 ton 

kruszywa wykorzystywanego do utwardzania dróg. Realizowana jest wycinka odrośli drzew i krzewów w 

pasach dróg gminnych. Wójt przedstawił także informacje z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rogowie. Gmina Rogowo przystąpiła do realizacji dwóch programów ogłoszonych przez Ministerstwo 

Rodziny i Polityki Społecznej: „Asystent osoby niepełnosprawnej”oraz „Opieka wytchnieniowa”. 

Na koniec wypowiedzi Wójt poinformował ,że na LIX sesji Rady Gminy Rogowo w dniu 27 lutego 2024 r. 

podjętych zostało ogółem 8 uchwał. Przedmiotowe uchwały zgodnie z art. 90 ustawy o samorządzie gminnym 

– przekazano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Kujawsko -  Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Bydgoszczy, do realizacji pracownikom na stanowiska pracy oraz zamieszczono w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Rogowo. Uchwały dotyczące spraw finansowych zostały przesłane do Regionalnej 

Izby Rachunkowej w Bydgoszczy a te wymagające publikacji w Dzienniku Urzędowym zostały wysłane i 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

Ad. 5. 

Zapytania radnych do informacji o której mowa w pkt 4. tj. „Sprawozdania z działalności Wójta Gminy 

w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji uchwał”. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi oraz pracownikowi Urzędu Gminy Mirosławowi  

Jankowskiemu za szybkie działania zmierzające do ustawienia znaku zakazu parkowania powyżej 30 minut 

obok Banku Spółdzielczego w Rogowie. 

Radni nie zgłaszali więcej pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad. 6. 



 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy o pracy Rady w okresie międzysesyjnym trwającym od 

27 lutego 2024 r. do 26 marca 2024 r. obejmujące sprawozdania Przewodniczących Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Kośmider poinformował, że: 

-09.03.2024 r. uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Kobiet organizowanym w sołectwie Mięcierzyn. 

Skierował podziękowania do organizatorów oraz osób, które licznie przybyły na te uroczystości. Tego samego 

dnia uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Kobiet organizowanym w Ośrodku Wypoczynkowym 

Jutrzenka w Gołąbkach dla Pań z sołectwa Cotoń - Bożacin. Skierował podziękowania do organizatora : Pana 

Romana Hanczewskiego radnego i sołtysa, który zorganizował pokaz iluzjonisty zapewniający przybyłym 

paniom miłą zabawę i niezapomniane chwile. W imieniu Rady Gminy życzył wszystkim paniom zdrowia, 

radości i jak najwięcej spokoju w życiu codziennym. 

-14.03.2024 r. o godz. 13:00. obradowała Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku 

Publicznego Gminy Rogowo. Przewodniczący Pan Kazimierz Rychlewski poinformował, że komisja udała 

się z wizytacją do oczyszczalni ścieków w Rogowie. 

-16.03.2024 r. uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Kobiet i Mężczyzny organizowanym w sołectwie 

Lubcz. Za organizację tej miłej uroczystości podziękował Pani Julicie Marciniak, Pani Magdalenie  

Mikule - Zachaś sołtysce sołectwa Lubcz oraz wszystkim Paniom z Koła Gospodyń Wiejskich „Szczypta 

Lubczyku” w Lubczu. Podczas uroczystości goście mieli przyjemność zobaczyć przedstawienie teatralne 

Teatru OdNowa - GDK w Rogowie, który przedstawił spektakl "Mała czarna dobra na wszystko".  

Podziękował wszystkim Paniom i Panom za uczestnictwo i wspaniałą atmosferę. 

-19.03.2024 r. o godz. 10:00. obradowała Komisja Rewizyjna Gminy Rogowo. Przewodnicy Pan Kazimierz 

Rybarczyk przedstawił, że członkowie komisji zapoznali się z wydatkowaniem środków przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Rogowie na rzecz osób i rodzin potrzebujących tej pomocy oraz wpływami i 

wydatkami za usługi opiekuńcze i wydatki mieszkaniowe w 2023 r. Tego samego dnia o godz. 10:45 

obradowała Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku Publicznego Gminy Rogowo. 

Przewodniczący Pan Kazimierz Rychlewski przekazał, że komisja spotkała się z Nadleśniczym Gołąbki oraz 

z Łowczymi Kół Łowieckich działających na terenie Gminy Rogowo w sprawie szkód łowieckich 

powodowanych przez zwierzynę łowną. Komisja gościła również, Prezesa Gospodarstwa Rybackiego w 

Łysininie. Tego samego dnia o godz. 12:15 obradowała Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych Gminy Rogowo. Przewodniczący Pan Ryszard Kawka poinformował, że członkowie komisji 

wysłuchali sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2023 oraz informacji Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rogowie na temat 

udzielania pomocy osobom najbardziej potrzebującym w 2023 r., a także sprawozdania Pani Prezes z 

działalności HDK PCK „Strażak” w Rogowie. Tego samego dnia uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym 

OSP w Gościeszynie a po nim w zebraniu sprawozdawczym OSP w Cegielni. W imieniu Rady Gminy 

podziękował druhom za dotychczasową pracę i zaangażowanie oraz gotowość do niesienia pomocy naszym 

mieszkańcom. 

-20.03.2024 r. na zaproszenie organizatorów Pana Zbigniewa Jaszczuka Starosty Żnińskiego i Pana Błażeja 

Łabędzkiego Burmistrza Miasta i Gminy Gąsawa uczestniczył w 11 powiatowych prezentacjach stołów 

Wielkanocnych w Gąsawie. Wydarzenie promowało wielkanocne stoły pałuckie i rękodzieło artystyczne. 

Organizatorom podziękował za zaproszenie, Paniom z KGW pogratulował pięknie ustrojonych stołów i 

wyjątkowych potraw wielkanocnych. 

-21.03.2024 r. na zaproszenie Pani Aliny Rogowej kierownik Biblioteki Publicznej w Rogowie oraz Pana 

Tomasza Michalczaka Wójta Gminy Rogowo uczestniczył w spotkaniu podsumowującym działalność 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Rogowie w 2023r wraz z Galą Czytelnika 2023roku. W imieniu Rady Gminy 

Rogowo złożył gorące podziękowania Pani kierownik i pracownikom Biblioteki Publicznej w Rogowie, za 

podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców naszej gminy oraz za zaangażowanie i wysiłek 

włożony w pozyskiwaniu środków zewnętrznych na ten cel.  

-23.03.2024 r. na zaproszenie Pana Tomasza Michalczaka Wójta Gminy Rogowo oraz Zarządu Gminnego 

OSP Rogowo uczestniczył w ślubowaniu i pasowaniu Dziecięcej Drużyny Pożarniczej i Młodzieżowej 

Drużyny Pożarniczej oraz uroczystym poświęceniu samochodu ratowniczo-gaśniczego. Wydarzenie to było 

dużym przeżyciem dla dzieci, młodzieży i rodziców, którzy uczestniczyli w tej podniosłej chwili. Z tej okazji 

składamy serdeczne podziękowania druhnom i druhom Ochotniczych Straży Pożarnych za działalność 

ratowniczą, bezinteresowną służbę drugiemu człowiekowi, za wychowanie młodzieży w duchu pomocy 

drugiemu człowiekowi i służenia Naszej Małej Ojczyźnie. Tego samego dnia uczestniczył w prezentacji 

fotografii ,,Lubcz dawniej” połączonej z muzycznym występem organizowanym w sołectwie Lubcz. Za 



 

organizację tej dokumentalno artystycznej uroczystości podziękował Pani Julicie Marciniak Przewodniczącej 

Rady Naszej Gminy, Pani Magdalenie Mikule Zachaś sołtysce sołectwa Lubcz oraz wszystkim Paniom z Koła 

Gospodyń Wiejskich Szczypta Lubczyku  w Lubczu. Pogratulował wspaniałego pomysłu, dzięki któremu 

część historii Lubcza została pokazana na fotografii.  

-25.03.2024 r. uczestniczył w jury konkursu na Babę Wielkanocną organizowanym przez Wójta Gminy 

Rogowo i Dom Kultury w Rogowie. Wszystkie przedstawione babki Wielkanocne były piękne i pyszne, 

Paniom z KGW życzył udanych, spokojnych Świąt Wielkanocnych. W dniu dzisiejszym o godz. 11:00 

obradowała Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Gminy Rogowo. Przewodniczący Pan 

Stanisław Ciesielski poinformował, że komisja zaopiniowała projekty uchwał będące przedmiotem sesji oraz 

wysłuchała informacji nt. posiadanych i realizowanych dokumentacji drogowych.  

 

Ad. 7. 

Sprawozdanie z działalności za 2023 r.: 

a) Rady Gminy, 

Radni nie wnosili uwag do sprawozdania. 

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przyjęcie sprawozdanie w wersji wyłożonej do wglądu /14za/. 

 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, 

d) Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku Publicznego, 

e) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, 

f) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radni nie wnosili uwag do sprawozdania. 

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przyjęcie sprawozdań w wersji wyłożonej do wglądu /14za/. 

 

Ad. 8. 

Podsumowanie kadencji Wójta i Rady Gminy 2018-2024 oraz wystąpienia zaproszonych gości. 

Na początku głos zajął Wójt Gminy, który pokazał i omówił prezentację podsumowującą inwestycje 

dotyczące infrastruktury oraz działań społecznych na przestrzeni lat 2018-2024. Skierował podziękowania 

dla Przewodniczącego Rady, radnych oraz pracowników za współpracę dzięki której udało się zrobić tak wiele 

dobrego dla naszej gminy. 

Następnie głos zajął Przewodniczący Rady Gminy, który podsumował w liczbach posiedzenia komisji, sesji, 

podjęte uchwały, złożone wnioski oraz interpelacje. Podziękował wszystkim radnym za wspólne działanie dla 

dobra gminy. Podsumował działania 5 komisji działających przy radzie gminy. Podziękował również 

pracownikom Urzędu Gminy, sołtysom oraz wszystkim przyczyniającym się do rozwoju gminy. 

Następnie głos zajął Radny Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego Wojciech Szczęsny, który 

przeprosił za nieobecność na sesjach. Pan W. Szczęsny wyraził słowa uznania dla Wójta Gminy oraz Rady 

Gminy za pozyskane dofinansowania. Wnioski składane na poziomie samorządów są bezbłędne. Zaznaczył, 

że na początku kadencji stan dróg w powiecie był „w agonii”. W tej chwili sytuacja uległa zdecydowanej 

poprawie. W Gminie Rogowo cieszy również mobilizacja społeczna i angażowanie różnych grup wiekowych.  

Radny Sejmiku zwrócił uwagę na temat trudny występujący w województwie dotyczący uchwały 

antysmogowej, który obecnie jest w fazie konsultacji. Radny Sejmiku zaznaczył, że w przyszłej kadencji 

znaczna część środków będzie skierowana na politykę senioralną, ze względu na starzejące się społeczeństwo. 

Radny podsumowując powiedział, że służy swoją pomocą w przyszłych latach kadencji. 

Kolejno głos zajął Starosta Żniński Zbigniew Jaszczuk, który na początku swojej wypowiedzi odniósł się do 

zbliżających się wyborów. Przekazał informację, że logo powiatu żnińskiego można używać na wyborczych 

materiałach reklamowych. Banery wyborcze można umieszczać w pasach dróg powiatowych za odpłatnością. 

Starosta zwrócił uwagę na najpilniejszą inwestycję dotyczącą dróg, którą jest droga w Ryszewie w kierunku 

Gołąbek. Starosta pogratulował bardzo dobrej kadencji samorządu oraz udanych relacji z powiatem. Starosta 

zaznaczył iż pomimo braku większości Wójta w radzie, to atmosfera zawsze była przyjazna. Podziękował 

wszystkim radnym za wspólną pracę. Przewodnicząca Rady Powiatu Żnińskiego Józefa Błajet zajmując głos 

powiedziała, że to co się dzieje w obszarze gminy jest dla niej szczególnie ważne. Przewodnicząca 

pogratulowała wszystkim Radnym i Wójtowi realizacji wielu ciekawych pomysłów. J. Błajet zaznaczyła, że 

samorząd Gminy Rogowo może być przykładem dla innych samorządów. Starosta Żniński, Przewodnicząca 



 

Rady Powiatu i Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wręczyli kwiaty Przewodniczącemu Rady Gminy oraz 

Wójtowi. 

Następnie głos zajął Wiceprzewodniczący Powiatu Paweł Koperski, który zwrócił uwagę na zgodę panującą 

w relacjach między Rada Gminy a Wójtem oraz między gmina a powiatem. P. Koperski powiedział, że nie 

ukrywa, że najbardziej cieszą go w gminie inwestycje sportowe a w szczególności boisko do gry w hokeja na 

trawie. Pogratulował, inwestycji służących wszystkim mieszkańcom gminy i powiatu. 

W dalszej kolejności Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli grawertony zaproszonym gościom 

Józefie Błajet, Wojciechowi Szczęsnemu, Zbigniewowi Jaszczukowi i Pawłowi Koperskiemu w 

podziękowaniu za współpracę. Z rąk Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady grawertony w ramach 

podziękowania otrzymali również Radni Rady Gminy. Przewodniczący rady Gminy wręczył grawerton także 

Wójtowi Gminy. Następnie Kierownicy Jednostek Organizacyjnych, w ramach podziękowania za wspólne 

działania i życzliwość, wręczyli kwiaty Przewodniczącemu Rady Gminy oraz Wójtowi Gminy. 

Przedstawiciele klubów radnych kolejne podziękowania złożyli Skarbnik Gminy Wiolecie Nowakowskiej, 

Przewodniczącej Rady Gminy Julicie Marciniak oraz pracownicy ds. obsługi rady gminy Annie 

Łukaszewskiej. W związku z decyzja zakończenia sprawowania funkcji radnego Rady Gminy wraz z 

upływem obecnej kadencji, szczególne podziękowania złożono Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy 

Zygmuntowi Górce, który od 2006 r. pełnił funkcję w radzie. 

Wiceprzewodniczący Z. Górka podziękował wszystkim za życzenia. Podziękował również całej radzie, bo 

sukces zawsze tkwi w zespole. 

 

Ad.9. 

Podsumowanie rewitalizacji. 

Prezentację podsumowującą rewitalizację przedstawiła koordynatorka ds. rewitalizacji Anna Mówińska. 

Rewitalizacja rozpoczęła się w 2015 roku. Zaznaczyła, że ciężko było przedstawić na zdjęciach rewitalizację, 

ponieważ jest ona ożywieniem społecznym, dlatego o rewitalizacji opowiedzą w prezentacji mieszkańcy 

gminy. Wyświetlono prezentację. 

Na koniec prezentacji Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy podziękowali Pani Annie Mówińskiej za 

koordynowanie rewitalizacją, właściwe rozpoznanie i wykorzystanie potencjału gminy oraz niezwykłe 

zaangażowanie.  

 

Przed przejściem do bloku uchwał Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Kośmider zgłosił wniosek, aby 

zgodnie z § 42 Statutu Rady Gminy Rogowo przed przystąpieniem do głosowania nad projektami uchwał 

skrócić odczytywanie bloku uchwał będących przedmiotem sesji, za wyjątkiem uchwał dotyczący budżetu na 

2024 r. Radni w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na odczytywanie bloku 

uchwał w wersji skróconej /14 za/. 

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwały nr LX/443/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 r. o zmianie uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2024 r. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Julita Marciniak. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały nr LX/444/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 r. o zmianie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rogowo na lata 2024-2032. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Julita Marciniak. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

Podjęcie uchwały nr LX/445/2024 Rady Gminy Rogowo z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przekazania w 2024 r środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 



 

Policji w Bydgoszczy z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu służbowego 

nieoznakowanego z przeznaczeniem dla policjantów służby kryminalnej  Komisariatu Policji  

w Janowcu Wielkopolskim. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Julita Marciniak. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

Podjęcie uchwały nr LX/446/2024 Rady Gminy z dnia 26 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki nr 863/3 położonej w Rogowie na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Julita Marciniak. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. 

W punkcie „Wolne głosy i wnioski” głos zajął: 

Włodzimierz Stanisławski powiedział, że do 2013 roku posiadał koncesje na wywóz nieczystości. W 2013 

roku przyszli tu cyt. „cwaniaki ze Świdnicy” i od tamtej pory koncesji już nie ma. Ponieważ w tamtym czasie 

płacił podatki, również od środków transportowych i po dziś dzień płaci prosi o informację czy Świdnica 

również płaci podatki od środków transportowych? Poprosił również o odniesienie się do pisma jakie Wójt 

podpisał 4 lata temu. 

Wójt odpowiedział, że 2013 rok to daleka przeszłość i nie wie w jakim kierunku zmierza pytanie oraz do 

jakiego pisma ma się odnieść, ponieważ przez 4 lata dużo pism się pojawiło. Kontynuując Wójt powiedział, 

że jeżeli chodzi o wywóz nieczystości to trzeba mieć odpowiednie zezwolenia i sprzęt a także należy 

przystąpić do postępowania przetargowego, a z tego co pamięta firma Pana W. Stanisławskiego do takiego 

postępowania nie przystąpiła. Obecna firma stanęła do przetargu na odbiór nieczystości stałych i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych i wygrała ten przetarg zgodnie z przepisami. Wójt powiedział, że 

tylko jedna firma stanęła do przetargu i spełniała warunku. Wójt przekazał, że cieszyłby się gdyby firma z 

terenu Gminy Rogowo bądź Powiatu Żnińskiego stawała do przetargu i wygrywałaby taki przetarg, ale tak się 

nie dzieje i Wójt nie ma na to wpływu. 

Pan Włodzimierz Stanisławski przekazał, że miał koncesje, więc miał zezwolenie na wywóz odpadów. Zapytał 

dodatkowo ile firma Świdnica zapłaciła podatku w Gminie Rogowo? Nie pamięta czego dotyczyło pismo 

skierowane do Wójta, ale Wójt powinien pamiętać, bo tylko jedno pismo było do niego wysłane. 

Wójt powiedział, że pamięć jego nie sięga tak daleko, ponieważ pism wysyłanych z urzędu są tysiące. Jeśli 

chodzi odbiór nieczystości wymóg był taki, żeby posiadać kilka pojazdów o odpowiedniej specyfikacji. 

Wójt zapytał, że jeżeli Pan spełniał wymagania dlaczego nie stanął do przetargu, by oferta mogła być 

rozpatrywana? Wybór oferty następuje w oparciu o ustawę o zamówieniach publicznych. Firma ze Świdnicy 

płaci podatki tam gdzie ma zarejestrowaną działalność, czyli nie w Gminie Rogowo. Przepisy odnośnie 

podatków nie reguluje gmina. Ustawy odnośnie podatków są ogólnokrajowe. Przepisy nie pozwalają wybrać 

firmy bez ogłoszenia postępowania przetargowego. 

 

Ad.15. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Kośmider podziękował wszystkim  

za udział  i zamknął obrady LX sesji Rady Gminy  Rogowo. 

 

 

 

 

 

       Protokolant                                                                              Przewodniczący Rady Gminy   

/-/Anna Łukaszewska                                                                            /-/Dariusz Kośmider 


